

Inhalt - Contents

Spatial use at Große Grotte (Blaubeuren, Southern Germany), and Implications for Middle Paleolithic Stratigraphy, Spatiality and Chronology

Raumnutzung in der Großen Grotte (Blaubeuren, Süddeutschland) und Implikationen für die mittelpaläolithische Stratigraphie, Räumlichkeit und Chronologie

Jens Axel FRICK, Benjamin SCHÜRCH & Berrin ÇEP.....7-27

Exploring a novelty in the Middle Palaeolithic of Croatia: Preliminary data on the open-air site of Campanož

Erste Daten zu der neu entdeckten mittelpaläolithischen Freilandfundstelle Campanož in Kroatien

Marko BANDA, Francesca ROMAGNOLI, Darko KOMŠO, Maja ČUKA & Ivor KARAVANIĆ.....29-56

Living on the slope. The Middle and Upper Paleolithic occupation of Feldberg "Steinacker"

Leben auf dem Hang. Die mittel- und jungpaläolithische Besiedlung von Feldberg "Steinacker"

Marcel BRADTMÖLLER, Olaf BUBENZER, Stefan HECHT, Diethard TSCHOCKE, Aitor CALVO, Arantzazu Jindriska PÉREZ FERNÁNDEZ, Christoph SCHMIDT, Joao MARREIROS,

Felix HENSELOWSKY, Merlin HATTERMANN, Lisa BAUER & Marcel EL-KASSEM.....57-84

Technological and functional analysis of Upper Palaeolithic backed micro-blades from southern Oman

Technologische und funktionale Analyse jungpaläolithischer Mikroklingen aus dem südlichen Oman

Yamandú H. HILBERT, Ignacio CLEMENTE-CONTE, Matthias LÓPEZ CORREA, Najat AL-FUDHAILI & Claudio MAZZOLI.....85-103

Investigations at the Epigravettian site of Barmaky in Volhynia, north-west Ukraine: analyses and taxonomic reflections

Untersuchungen am Epigravettien-Fundplatz Barmaky in Volhynia, Nordwest-Ukraine: Analysen und taxonomische Überlegungen

Victor CHABAI, Diana DUDNYK, Kerstin PASDA, Michael BRANDL & Andreas MAIER.....105-144

Grooves on the cortex of the Epigravettian lithic industry in the broader context

Rillen auf der Kortex von Steinartefakten des Epigravettien im weiteren Kontext

Zdeňka NERUDOVA & Petr LEPCIO.....145-161

Rivers run and people may meander. Water body-oriented land use decisions in the Neuwied Basin during the Late Upper Palaeolithic and Late Palaeolithic

Fluss im Lauf und Lauf am Fluss. Wasser-orientierte Landnutzungsentscheidungen im Neuwieder Becken während des späten Jungpaläolithikums und Spätpaläolithikums

Tjaark SIEMSEN & Andreas MAIER.....163-177

A caribou hunting drive at Nernartuut (Nuussuaq, Northwest Greenland)

Eine Karibu-Jagdanlage bei Nernartuut (Nuussuaq, Nordwestgrönland)

ClemensPASDA.....179-202

Book review

Buchbesprechung.....203-205